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Als een dief in de nacht. Als een dief op klaarlichte dag. Stiekem en brutaal stal corona dit najaar direct of 
indirect het leven van 24 van onze bewoners. Ondanks alle strenge voorzorgsmaatregelen die we hadden 
genomen en ondanks de even strenge naleving daarvan. We waren in shock en dat zijn we voor een deel 

nog steeds. Dat neemt niet weg dat we in de tussentijd hard hebben gewerkt om onze overige bewoners te 
beschermen waar we kunnen.

In de woorden van onze specialist ouderen

geneeskunde: ’In crisistijden is vaak sprake 

van verbroedering. Dat was zeker ook het 

geval binnen De Beyart. De zorgmedewerkers 

vertrouwden volledig op elkaar en werkten via 

nog kortere lijnen dan gebruikelijk samen om 

de beste zorg te kunnen bieden.’

 

Dat is dezelfde specialist die ervoor heeft gevochten onze bewoners  

op tijd te voorzien van een boosterprik. Dat is gelukt. Onze mede

werkers kregen ook een booster zonder prik door hun gezamenlijke 

wil en  verlangen er alles aan te doen meer leed te voorkomen voor 

onze  bewoners en hun dierbaren. Dat samenhorigheidsgevoel houden 

we vast. 

Ik wens iedereen behalve corona fijne dagen en alle goeds voor het 

nieuwe jaar.

e Inspectie Gezondheidszorg en 

Jeugd heeft ons harde  werken 

erkend en uitgesproken in een 

brief die ik ontving. Twee zin

nen uit die brief: De juiste stappen zijn gezet 

om verdere besmettingen te voorkomen. Met 

als resultaat dat de besmettingen afnemen en 

cliënten weer uit quarantaine komen.

Inmiddels hebben al onze bewoners weer de bewegingsruimte gekregen 

die ze vanwege hun eigen en andermans veiligheid noodgedwongen 

moesten missen. Ook zijn onze sociale ontmoetingsplekken zoals het 

restaurant en de aula heropend.

We hebben onze overleden bewoners in woord, beeld en met muziek 

herdacht tijdens een officiële herdenkingsbijeenkomst binnen onze 

leefgemeenschap. En we blijven hen gedenken nu we ons langzaam 

weer opmaken om nieuwe bewoners te verwelkomen. Die kunnen 

rekenen op onze volle aandacht en toewijding. Zoals dat het geval was 

in het hart van de crisis die we doormaakten. 

Een van onze vrijwilligers zei daar het volgende over: ’Ik zag op het 

hoogtepunt van de coronagolf alle medewerkers – en dan bedoel ik 

ook álle medewerkers – gedisciplineerd samenwerken in het belang 

van de bewoners. En ik dacht: kijk, als het erop aankomt kunnen we 

heel veel met z’n allen.’

Een booster zonder prik
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